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Tisztelt Elnök Úr!

Az egyes  házszabályi  rendelkezésekről  szóló 10/2014.  (II.  24.)  OGY határozat  2.  melléklet  43.
pontjában  foglaltak  megvalósulása  érdekében  mellékelten  megküldöm  Jakab  Péter  (Jobbik)
országgyűlési képviselő  "Áder János alapítványa 250 milliót költ csak kommunikációra -rendben
van  ez  így  Miniszterelnök  úr?" című,  K/7891.  számú  írásbeli  választ  igénylő  kérdésére  adott
válaszomat.



Címzett: Jakab Péter (Jobbik)
Benyújtó: Dr. Orbán Balázs, Miniszterelnökség államtitkára 

Tisztelt Képviselő Úr!

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42. §-ában foglaltak szerint Orbán Viktor
miniszterelnök  úrhoz  intézett,  "Áder  János  alapítványa  250  milliót  költ  csak  kommunikációra
-rendben van ez így Miniszterelnök úr?" című, K/7891. számú írásbeli kérdésére – Gulyás Gergely
miniszter úr megbízásából – az alábbi választ adom.

A Kék Bolygó Klímavédelmi Alapítvány (a továbbiakban: Alapítvány) célja a magyar társadalom
környezeti  és  fenntarthatósági  problémákkal  szembeni  érzékenységének  növelése,  a  helyi
közösségek  bevonásának  megteremtése.  Célkitűzése  továbbá  a  klímaváltozással  szembeni
fellépéssel  kapcsolatos  egyéni  és  társadalmi  elkötelezettség  kialakítása.  Mindezek érdekében az
Alapítvány  kiemelten  támogatja  a  környezetvédelemmel  és  a  klímaváltozással  kapcsolatos
ismeretek  többszintű  oktatását,  a  társadalom  környezettudatosságának  fejlesztését,  a
környezetvédelem és  a  klímaváltozás  kapcsán  az  egyének  és  a  társadalom értékszemléletének,
viselkedésének, termelői és fogyasztói szokásainak megváltoztatását. A fenti célok Magyarország
Kormánya számára kiemelten fontosak, ezért az Alapítvány munkáját 2019-ben közel 1.500 millió
forinttal támogatta a költségvetés.

A klímahelyzet mindenki számára nagy kihívás. Az Alapítvány szakmai munkát végezve tesz – és
szeretne tenni a jövőben is – az élhető jövőért. Mindannyiunkat érintő, fontos kérdéskörök ezek,
bízom benne, hogy a klímavédelemmel kapcsolatos munkát Ön is támogatja!

Az Ön által feltett kérdés megtévesztő, ugyanis a Közbeszerzési Értesítő 2019. november 4. napján
megjelent  számában  foglaltak  szerint  az  Alapítvány  nem  kommunikációra,  hanem
rendezvényszervezésre és az ahhoz kapcsolódó szolgáltatásokra írt ki közbeszerzést.

Budapest, 2019. november 19.

Tisztelettel:

Orbán Balázs
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